
 

Protokół 

z Kongresu Sprawozdawczo-Wyborczego  

Polskiego Związku Judo 

w Warszawie, w dniu 29 sierpnia 2021 r. 

 

O godzinie 11.58 prezes Zarządu Polskiego Związku Judo pan Jacek 

Zawadka otworzył obrady w drugim terminie i przywitał zebranych na 

Sprawozdawczo-Wyborczym Kongresie PZ Judo. Prezes poinformował 

delegatów, że obrady są nagrywane, a nad prawidłowością przebiegu spotkania 

czuwa mecenas Michał Farmas. Następnie prezes poprosił przedstawiciela firmy 

obsługującej elektroniczny system do głosowania jawnego i tajnego o zapoznanie 

delegatów ze sposobem obsługi urządzeń do głosowania. 

 

Punkt 2 

Wybór Prezydium Kongresu 

Przechodząc do meritum spotkania, przewodniczący Jacek Zawadka 

zaproponował wybór Prezydium Kongresu Sprawozdawczo-Wyborczego 

Polskiego Związku Judo. Na przewodniczącego Kongresu zgłosił kandydaturę 

pana Przemysława Matyjaszka. 

Kandydat wyraził zgodę na pracę w Prezydium. 

W związku z brakiem innych zgłoszeń z sali, prezes zarządził głosowanie 

w sprawie zatwierdzenia kandydatury pana Przemysława Matyjaszka na funkcję 

Przewodniczącego Kongresu. 

Kandydat uzyskał poparcie następującą liczbą głosów: 

za – 314 głosów, 

przeciw – 16 głosów, 

wstrzymujących się – 25 głosów. 

Uchwała nr 1 została przyjęta. 
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Następnie prezes Zarządu zaproponował na Wiceprzewodniczącego 

Kongresu pana Dariusza Grochowskiego. 

Kandydat wyraził zgodę na kandydowanie. 

W związku z brakiem zgłoszeń z sali, prezes zarządził głosowanie 

w sprawie zatwierdzenia kandydatury pana Dariusza Grochowskiego na funkcję 

Wiceprzewodniczącego obrad. 

Kandydat uzyskał poparcie następującą liczbą głosów: 

za – 286 głosów, 

przeciw – 31 głosów, 

wstrzymujących się – 39 głosów. 

Uchwała nr 2 została przyjęta. 

 

Następnie prezes Jacek Zawadka zaproponował na Sekretarza Kongresu 

pana Mariusza Grońskiego. 

Kandydat wyraził zgodę na pracę w Prezydium. 

W związku z brakiem zgłoszeń z sali, prezes zarządził głosowanie 

w sprawie zatwierdzenia kandydatury pana Mariusza Grońskiego na funkcję 

Sekretarza obrad. 

Kandydat uzyskał poparcie następującą liczbą głosów: 

za – 286 głosów, 

przeciw – 22 głosy, 

wstrzymujących się – 42 głosy. 

Uchwała nr 3 została przyjęta. 

 

Prezydium pracowało w następującym składzie: 

– Przemysław Matyjaszek – Przewodniczący, 

– Dariusz Grochowski – Wiceprzewodniczący, 

– Mariusz Groński – Sekretarz. 
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Prezes przekazał prowadzenie obrad przewodniczącemu Kongresu, życząc 

delegatom owocnych, merytorycznych obrad. 

Przewodniczący Przemysław Matyjaszek podziękował zebranym za 

obdarzenie go zaufaniem oraz wyraził nadzieję, że obrady uda się poprowadzić 

sprawnie, bez nadmiernych emocji. Przewodniczący obrad, mając świadomość 

głębokiego rozłamu środowiska, zapowiedział stanowcze ograniczanie 

wypowiedzi delegatów wykraczających poza dobry smak i meritum 

procedowanego punktu porządku obrad. Przewodniczący zaapelował, aby 

wszyscy dbali o dobrą atmosferę spotkania. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie porządku obrad 

Przechodząc do dalszej części obrad, przewodniczący Przemysław 

Matyjaszek poinformował zebranych, że do projektu porządku obrad nie 

zgłoszono uwag ani propozycji poprawek. W związku z powyższym 

zaproponował głosowanie w sprawie zatwierdzenia harmonogramu spotkania. 

za – 330 głosów, 

przeciw – 5 głosów, 

wstrzymujących się – 19 głosów. 

Porządek obrad został przyjęty. (Uchwała nr 4) w następującym 

brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i powitanie gości przez prezesa Zarządu PZ Judo. 

2. Wybór Prezydium Kongresu (przewodniczącego, jego zastępcy 

i sekretarza). 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie regulaminu obrad. 

5. Wybory Komisji: 

1) Mandatowo-Skrutacyjnej, 

2) Wyborczej, 
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3) Uchwał i Wniosków, 

6. Stwierdzenie przez Komisję Mandatowo-Skrutacyjną prawomocności 

obrad. 

7. Wystąpienia zaproszonych gości. 

8. Przedstawienie sprawozdania z działalności PZ Judo za okres od 

01.01.2020 r. – 31.12.2020 r. 

9. Przedstawienie sprawozdania finansowego PZ Judo za rok 2020 wraz 

z opinią biegłego rewidenta. 

10. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za rok 2020. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności 

PZ Judo w okresie od 01.01.2020 r. – 31.12.2020 r. 

12. Podjęcie uchwały przez Kongres w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego PZ Judo za 2020 r. 

13. Przedstawienie przez Zarząd sprawozdania z działalności PZ Judo za 

okres od 16.12.2016 r. – 29.08.2021 r. 

14. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej PZ Judo za okres od 16.12.2016 r. – 

29.08.2021 r. 

15. Dyskusja na temat przedstawionych sprawozdań. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 

PZ Judo za okres 16.12.2016 r. – 29.08.2021 r. 

17. Wybory Prezesa Zarządu PZ Judo: 

1) zgłaszanie kandydatów na Prezesa Zarządu PZ Judo do Komisji 

Wyborczej, 

2) wystąpienia kandydatów, 

3) pytania do kandydatów, 

4) odpowiedzi kandydatów, 

5) głosowanie, 

6) sprawozdanie Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej i ogłoszenie wyników 

wyborów, 
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7) wystąpienie nowo wybranego prezesa Zarządu PZ Judo. 

18. Wybory członków Zarządu PZ Judo: 

1) podjęcie uchwały w sprawie liczby członków Zarządu PZ Judo, 

2) zgłaszanie kandydatów do Komisji Wyborczej, 

3) głosowanie, 

4) sprawozdanie Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej i ogłoszenie wyników 

wyborów. 

19. Wybory członków Komisji Rewizyjnej: 

1) podjęcie uchwały w sprawie liczby członków Komisji Rewizyjnej, 

2) zgłaszanie kandydatów do Komisji Wyborczej, 

3) głosowanie, 

4) sprawozdanie Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej i ogłoszenie wyników 

wyborów. 

20. Wybory członków Komisji Dyscyplinarnej: 

1) zgłaszanie kandydatów do Komisji Wyborczej, 

2) głosowanie, 

3) sprawozdanie Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej i ogłoszenie wyników 

wyborów. 

21. Sprawozdanie Komisji Statutowej. 

22. Przedstawienie przez Komisję Uchwał i Wniosków projektów uchwał 

i wniosków zgłoszonych przez delegatów w trakcie Kongresu. 

23. Głosowanie w sprawie przyjęcia bądź odrzucenia uchwał i wniosków. 

24. Zakończenie obrad. 

 

Punkt 4 

Przyjęcie regulaminu obrad 

Po przyjęciu porządku obrad, przewodniczący Przemysław Matyjaszek 

poinformował zebranych, że do projektu Regulaminu obrad nie zgłoszono uwag 
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ani propozycji poprawek. W związku z powyższym zarządził głosowanie 

w sprawie zatwierdzenia Regulaminu obrad. 

za – 332 głosy, 

przeciw – 10 głosów, 

wstrzymujących się – 15 głosów. 

Regulamin obrad został przyjęty (Uchwała nr 5) 

 

Punkt 5 

Wybór Komisji 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad, 

przewodniczący poprosił delegatów o zgłaszanie kandydatów do Komisji 

Mandatowo-Skrutacyjnej. 

Pan Jacek Biernat zgłosił do komisji: pana Marcina Witkowskiego, pana 

Michała Pokrywkę i pana Bartłomieja Szota. 

Kandydaci wyrazili zgodę na udział w pracy komisji. 

Wobec braku innych zgłoszeń z sali, przewodniczący zarządził głosowanie 

en bloc w sprawie zatwierdzenia składu komisji. (Uchwała nr 6) 

za – 303 głosy, 

przeciw – 30 głosów, 

wstrzymało się – 20 głosów. 

 

Następnie przewodniczący poprosił delegatów o zgłaszanie kandydatów do 

Komisji Wyborczej. 

Pan Jacek Biernat zgłosił do komisji: pana Adama Czyża, panią Annę 

Wenerską i pana Rafała Mączyńskiego. 

Kandydaci wyrazili zgodę na udział w pracy komisji. 

Wobec braku innych zgłoszeń z sali, przewodniczący zarządził głosowanie 

en bloc w sprawie zatwierdzenia składu komisji. (Uchwała nr 7) 
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za – 316 głosów, 

przeciw – 25 głosów, 

wstrzymujących się – 15 głosów. 

 

Kontynuując wybory do komisji, przewodniczący poprosił delegatów 

o zgłaszanie kandydatów do Komisji Uchwał i Wniosków. 

Pan Jacek Biernat zgłosił do komisji: panią Beatę Wolską, pana Marcina 

Niemca i pana Leszka Kocona. 

Kandydaci wyrazili zgodę na udział w pracy komisji. 

Wobec braku innych zgłoszeń z sali, przewodniczący zarządził głosowanie 

en bloc w sprawie zatwierdzenia składu komisji. (Uchwała nr 8) 

za – 309 głosów, 

przeciw – 24 głosy, 

wstrzymujących się – 21 głosów. 

 

Po wyborze składów komisji, przewodniczący Przemysław Matyjaszek 

poprosił członków komisji o zajęcie wyznaczonych miejsc i podjęcie pracy. 

 

Komisja Mandatowo-Skrutacyjna ukonstytuowała się w następującym 

składzie: 

– Marcin Witkowski – przewodniczący KM-S PZ Judo, 

– Michał Pokrywka – członek KM-S PZ Judo, 

– Bartłomiej Szot – członek KM-S PZ Judo. 

 

Komisja Wyborcza ukonstytuowała się w następującym składzie: 

– Anna Wenerska – przewodnicząca KW PZ Judo, 

– Adam Czyż – członek KW PZ Judo, 

– Rafał Mączyński – członek KW PZ Judo. 
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Komisja Uchwał i Wniosków ukonstytuowała się w następującym 

składzie: 

– Beata Wolska – przewodnicząca KUiW PZ Judo, 

– Leszek Kocon – członek KUiW PZ Judo, 

– Marcin Niemiec – członek KUiW PZ Judo. 

 

Punkt 6 

Stwierdzenie przez Komisję Mandatowo-Skrutacyjną prawomocności obrad 

W dalszej części obrad przewodniczący Przemysław Matyjaszek poprosił 

przewodniczącego Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej o odczytanie protokołu 

komisji w sprawie prawomocności obrad. 

Przewodniczący komisji Marcin Witkowski poinformował zebranych, że na 

podstawie listy obecności Komisja Mandatowo-Skrutacyjna stwierdziła wydanie 

376 mandatów z ogólnej puli 425 mandatów. Komisja stwierdziła, że Kongres 

Sprawozdawczo-Wyborczy Polskiego Związku Judo w dniu 

29 sierpnia 2021 r. jest prawomocny i zdolny do podejmowania wiążących 

uchwał. 

 

Punkt 7 

Wystąpienia zaproszonych gości 

W związku z brakiem zaproszonych gości, przewodniczący obrad przeszedł 

do kolejnego punktu dziennego. 

 

Punkt 8 

Przedstawienie sprawozdania z działalności PZ Judo za okres od 1 stycznia 

2020 r. do 31 grudnia 2020 r. 

Realizując kolejny punkt porządku obrad, przewodniczący Przemysław 

Matyjaszek poprosił prezesa Jacka Zawadkę o przedstawienie sprawozdania 

z działalności Zarządu PZ Judo w minionym roku. 
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Prezes Zarządu Jacek Zawadka przypomniał, że sprawozdanie 

z działalności Zarządu Polskiego Związku Judo zostało udostępnione delegatom 

poprzez stronę internetową Związku, z którym mogli swobodnie zapoznać się 

wcześniej, dlatego wyraził przekonanie, że nie ma potrzeby powtarzać informacji 

w nim zawartych. Podsumowując, prezes Jacek Zawadka podkreślił, że 2020 r. 

był wyjątkowo trudnym rokiem z powodu pandemii, lecz mimo niesprzyjających 

warunków udało się zrealizować założenia programowe, wykorzystać dotacje 

z ministerstwa sportu, zorganizować Puchar Europy i przeprowadzić, choć 

częściowo, szkolenia. 

 

Kontynuując obrady, przewodniczący Kongresu poprosił głównego 

księgowego o przedstawienie sprawozdania finansowego Polskiego Związku 

Judo za 2020 r. oraz opinii biegłego rewidenta. 

 

W związku z chwilową nieobecnością księgowego, głos zabrał prezes 

Zarządu Jacek Zawadka, który poinformował delegatów, że szczegółowe 

sprawozdanie finansowe PZ Judo wraz z opinią biegłego rewidenta, podobnie jak 

inne materiały, były dostępne na stronie internetowej Związku, dlatego prezes 

wyraził przekonanie, że nie ma potrzeby powtarzania informacji w nich 

zawartych. Podsumowując, prezes Jacek Zawadka wyraził zadowolenie, że na 

koniec 2020 r. zadłużenie Polskiego Związku Judo wyniosło tylko 12 tys. zł, 

gdyż rozpoczynając kadencję w 2016 r. Zarząd PZ Judo musiał zmierzyć się 

z problemem straty bilansowej w wysokości około 870 tys. zł. Zdaniem prezesa 

rok 2021 ma szansę zakończyć się dodatnim wynikiem bilansowym. 

 

Punkt 10 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za rok 2020 

Po krótkim wystąpieniu prezesa Zarządu, przewodniczący obrad przekazał 

głos panu Marianowi Lewandowskiemu, który przedstawił sprawozdanie 

Komisji Rewizyjnej za 2020 r.  
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Zdaniem Komisji Rewizyjnej Zarząd podjął szereg działań, które 

usprawniły prace komisji działających w ramach struktury Polskiego Związku 

Judo, jednak należy kontynuować pracę nad nowymi uregulowaniami prawnymi 

w tym zakresie. Do pozytywnych działań Zarządu zaliczono również rozpoczęcie 

prac nad nadaniem Radzie Trenerów nowego znaczenia. Zdaniem Komisji 

Rewizyjnej należy na nowo określić jej miejsce w strukturze Związku, 

kompetencje oraz zasady funkcjonowania poprzez osadzenie jej w nowych 

regulacjach prawnych i nowej strukturze szkolenia. W ocenie członków komisji 

Rada Trenerów jest bardzo potrzebna, jako ciało opiniujące i regulujące 

wszystkie kwestie dotyczące szkolenia. 

Odnosząc się do sytuacji finansowej Polskiego Związku Judo, Komisja 

Rewizyjna doceniła pracę Zarządu w zakresie oddłużenia Związku, w tym spłatę 

prawie wszystkich zaległych zobowiązań, jednak zwróciła uwagę na 

nierozwiązany problem zadłużenia klubów sportowych względem Polskiego 

Związku Judo. Komisja dostrzegła również obniżenie kosztów obsługi 

finansowej przy jednoczesnej poprawie jakości tejże obsługi. 

Podsumowując sprawozdawca podkreślił, że działania Zarządu należy 

ocenić pozytywnie, lecz rekomendację dotyczącą udzielenia bądź nieudzielenia 

absolutorium członkom ustępującego Zarządu przedstawi w odpowiednim 

momencie przewodniczący Komisji Rewizyjnej, pan Jacek Skubis. 

 

Punkt 9 

Przedstawienie sprawozdania finansowego PZ Judo za rok 2020 wraz 

z opinią biegłego rewidenta. 

W dalszej części obrad, przewodniczący Przemysław Matyjaszek przekazał 

głos głównemu księgowemu PZ Judo, któremu udało się dotrzeć na obrady. 

Pan Marcin Gałus krótko przedstawił sytuację finansową Polskiego 

Związku Judo. Główny księgowy poinformował zebranych, że bilans 

sporządzony na dzień 31 grudnia 2020 r. po stronie aktywów i pasywów wyniósł 

525 524,34 zł, a zysk netto wyniósł 297 519,61 zł. Według opinii biegłego 

rewidenta sprawozdanie finansowe Polskiego Związku Judo przedstawia jasny 
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i rzetelny obraz sytuacji majątkowej i finansowej Związku, zostało sporządzone 

na podstawie prawidłowo prowadzonych ksiąg i zgodnie z przepisami ustawy 

o rachunkowości. 

Po wystąpieniu głównego księgowego, przewodniczący obrad zarządził 

blok głosowań w sprawie zatwierdzenia sprawozdań za 2020 r. 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności 

PZ Judo w okresie od 1 stycznia 2020 r. do 31 grudnia 2020 r. 

W pierwszej kolejności przewodniczący Przemysław Matyjaszek zarządził 

głosowanie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Zarządu 

PZ Judo. 

Delegaci zagłosowali w następujący sposób: 

za – 264 głosy, 

przeciw – 34 głosy, 

wstrzymujących się – 37 głosów. 

Uchwała nr 9 została podjęta. 

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały przez Kongres w sprawie zatwierdzeniu sprawozdania 

finansowego PZ Judo za 2020 r. 

Następnie przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Polskiego Związku Judo za 2020 r. 

Delegaci zagłosowali w następujący sposób: 

za – 267 głosów, 

przeciw – 27 głosów, 

wstrzymujących się – 41 głosów. 

Uchwała nr 10 została podjęta. 
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Punkt 13 

Przedstawienie przez Zarząd sprawozdania z działalności PZ Judo za okres 

od 16 grudnia 2016 r. do 29.08.2021 r. 

Po przegłosowaniu sprawozdań za 2020 r., przewodniczący Przemysław 

Matyjaszek przeszedł do realizacji punktów porządku obrad dotyczących 

działalności Zarządu Polskiego Związku Judo od 16 grudnia 2016 r. do 

29 sierpnia 2021 r., tj. podsumowujących kadencję ustępującego Zarządu. 

Podsumowując minioną kadencję, prezes Jacek Zawadka przyznał, że był to 

trudny okres i wymagał od członków Zarządu ciężkiej pracy, dlatego na wstępie 

podziękował członkom Zarządu za tytaniczną pracę, którą cechowała aktywność 

i zaangażowanie i która doprowadziła do spłacenia milionowego kredytu. Prezes 

podziękował również pracownikom biura i sztabowi szkoleniowemu, których 

praca istotnie wpłynęła na efekt końcowy. Prezes Jacek Zawadka podkreślił, że 

aby dostrzec ogrom wykonanej pracy, należy przybliżyć zebranym sytuację 

finansowo-majątkową, jaką zastał nowo wybrany Zarząd Polskiego Związku 

Judo. W grudniu 2016 r. zobowiązania Związku wobec wierzycieli wyniosły 

ponad 1 mln zł, z czego 820 tys. zł stanowiły niezapłacone faktury 

dofinansowywane przez Ministerstwo Sportu i Turystyki. Zdaniem prezesa 

Zarząd stanął przed poważnym problemem, jakim była perspektywa zwrotu 

820 tys. zł do ministerstwa i konieczności spłaty kolejnych 820 tys. zł 

zobowiązań. Prezes przyznał, że przez chwilę Zarząd rozważał możliwość 

ogłoszenia likwidacji Związku. Ostatecznie w ostatnich dniach grudnia 2016 r. 

Zarząd pozyskał środki na uregulowanie należności od prezesa Jacka Zawadki – 

490 tys. oraz od klubu „Czarni” Bytom – 460 tys. zł. Prezes Zarządu 

podziękował na forum Kongresu dyrektorowi klubu Zenonowi Mościńskiemu za 

wsparcie Polskiego Związku Judo w tak trudnym czasie. Prezes Jacek Zawadka 

dodał, że w 2018 r. Zarząd ponownie zdecydował się na zaciągnięcie pożyczki, 

tym razem w kwocie 50 tys. zł, która została przeznaczona na realizację zadań 

statutowych. Zobowiązania wobec GKS „Czarni” Bytom zostały uregulowane 

w całości do końca 2017 r., a wobec prezesa Jacka Zawadki na początku maja 

2021 r. Prezes Zarządu z dumą przyznał, że Polski Związek Judo odzyskał 
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płynność finansową. 

Oprócz trudnej sytuacji finansowej Zarząd zastał nieprzygotowane 

mistrzostwa Europy. Dzięki pracy wielu ludzi, ich zaangażowaniu 

i bezinteresowności udało się uzyskać kolejne dotacje z Ministerstwa Sportu 

i Turystyki i podjąć kolejne działania niskim nakładem kosztów. Prezes 

podziękował dyrektorowi Europejskiej Unii Judo Wiesławowi Błachowi za 

wprowadzenie go do struktur Europejskiej Unii Judo i umożliwienie nawiązania 

kontaktów. Prezes Jacek Zawadka z satysfakcją przyznał, że Polski Związek 

Judo został zauważony i obdarzony zaufaniem, gdyż przyznano mu organizację 

Mistrzostw Europy Kadetów oraz Mistrzostwa Europy w Judo Kata seniorów 

i juniorów. Zawody sportowe zakończyły się sukcesem medalowym 

i wizerunkowym. 

Prezes Jacek Zawadka wyjaśnił, że powodem, dla którego tak skrupulatnie 

przedstawia trudności, z jakimi spotkał się ustępujący Zarząd, są niesprawiedliwe 

opinie, pomówienia i oczywiste nieprawdy zamieszczane w internecie 

w stosunku do władz Związku i sztabu szkoleniowego. Zdaniem prezesa celem 

osób zamieszczających tego rodzaju wpisy jest zdyskredytowanie członków 

Zarządu w oczach środowiska. Prezes z żalem przyznał, że nie miał możliwości 

porozmawiania z żadnym z oponentów ani z autorami listu otwartego do 

Zarządu. Jedynym sposobem artykułowania niezadowolenia z działań Zarządu 

i niechęci do jego członków były donosy do ministerstwa i dyskredytowanie 

władz Związku w oczach potencjalnych sponsorów. Prezes Jacek Zawadka 

przyznał, że brakuje mu odważnych, konstruktywnych rozmów z oponentami, 

które powinny być prowadzone dla dobra środowiska i judo. Prezes zaprosił 

wszystkich do rozmów i przedstawiania swoich racji. 

 

Punkt 14 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej PZ Judo za okres od 16 grudnia 2016 r. 

do 29 sierpnia 2021 r. 

Po wypowiedzi prezesa Zarządu, przewodniczący obrad przekazał głos 

przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Jackowi Skubisowi, który przedstawił 
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sprawozdanie Komisji Rewizyjnej PZ Judo podsumowujące mijającą kadencję. 

Przewodniczący Jacek Skubis poinformował zebranych, że Komisja 

Rewizyjna na bieżąco przyglądała się pracy Zarządu. Wszystkie uwagi, 

spostrzeżenia i propozycje zawarte w protokołach i uchwałach komisja kierowała 

do wiadomości Zarządu i publikowała w Biuletynie Informacji Publicznej, dzięki 

czemu były ogólnodostępne. Mimo początkowo trudnej współpracy z Zarządem, 

udało się wypracować porozumienie, w którym Zarząd zobowiązał się na bieżąco 

realizować uchwały i zalecenie Komisji Rewizyjnej. Taka postawa Zarządu 

sprawiła, że współpraca stała się bardziej efektywna. Przewodniczący Jacek 

Skubis wyjaśnił, że Komisja Rewizyjna przyglądała się aktywności władz 

Związku na wszystkich płaszczyznach działalności, zarówno w sprawach 

organizacyjnych, finansowych jak i szkoleniowych, a następnie przedstawiała 

swoje opinie. 

Podsumowując przewodniczący Komisji Rewizyjnej wskazał, że do 

niewątpliwej zasługi ustępującego Zarządu należy: likwidacja długów, które 

towarzyszyły Związkowi od wielu lat, uporządkowanie spraw pracowniczych, 

uruchomienie Biuletynu Informacji Publicznej, który daje wszystkim członkom 

możliwość wglądu w bieżące sprawy Polskiego Związku Judo, bieżące 

realizowanie zaplanowanych imprez sportowych, w tym zawodów i szkoleń 

realizowanych na podstawie umowy z ministerstwem sportu, realizacja nowych 

programów, np. Edukacja, Judo in School, UKEMI, organizowanie 

współzawodnictwa w kata oraz promowanie judo wśród osób 

z niepełnosprawnościami. Do niepowodzeń Zarządu Komisja Rewizyjna 

zaliczyła: brak określenia długofalowego celu Związku, kierunku jego rozwoju, 

brak ściśle realizowanego programu przygotowań olimpijskich. Jednak 

przewodniczący Jacek Skubis zauważył, że za nieprofesjonalne podejście do 

przygotowań olimpijskich nie odpowiada tylko Zarząd, lecz także szkoleniowcy 

i zawodnicy. Pan Jacek Skubis przychylił się do wypowiedzi prezesa Jacka 

Zawadki, że media społecznościowe nie pomagają w rozwiązaniu konfliktów 

między trenerami szkolenia centralnego a trenerami zawodników kadr 

narodowych i zawodnikami kadr narodowych. Zdaniem członków Komisji 

Rewizyjnej konflikty trzeba zakończyć, aby na poważnie zacząć mówić 
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o przyszłości dyscypliny i szkoleniu nowych medalistów. 

Przewodniczący Jacek Skubis oznajmił, że Komisja Rewizyjna na koniec 

swojej kadencji zredagowała dwa projekty uchwały i prosi Kongres o ich 

poparcie. W pierwszym projekcie uchwały Kongres Sprawozdawczo-Wyborczy 

zobowiązuje nowo wybrany Zarząd do zmodernizowania i wdrożenia 

niezależnego sztabu olimpijskiego oraz struktury organizacji szkoleń w PZ Judo, 

w drugim projekcie uchwały zobowiązuje nowo wybraną Komisję Rewizyjną do 

spotkania z członkami ustępującej Komisji Rewizyjnej w celu przekazania 

dokumentów i omówienia spraw, które wymagają kontynuacji. 

Podsumowując działalność władz Polskiego Związku Judo, 

przewodniczący Jacek Skubis poinformował zebranych, że Komisja Rewizyjna 

rekomenduje udzielenie absolutorium ustępującemu Zarządowi PZ Judo. 

 

Punkt 15 

Dyskusja na temat przedstawionych sprawozdań. 

Przewodniczący Przemysław Matyjaszek podziękował przewodniczącemu 

Komisji Rewizyjnej, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad, dyskusji nad sprawozdaniami.  

Przed otwarciem dyskusji, przewodniczący obrad zaapelował 

o merytoryczną, kulturalną wypowiedź, zakończoną pytaniami do członków 

Zarządu. Aby nie dopuścić do nadmiernego słowotoku, przewodniczący 

zaproponował, ograniczenie czasu wypowiedzi do 3 minut. 

Wniosek formalny przewodniczącego znalazł uznanie w oczach delegatów, 

którzy oddali następującą liczbę głosów: za – 204 głosy, przeciw – 119 głosów, 

wstrzymujących się – 5 głosów. 

 

Jako pierwszy głos zabrał pan Artur Kejza, który zarzucił prezesowi 

Jackowi Zawadce kłamstwa w jego wypowiedziach. Delegat zaapelował do 

członków Kongresu, by wybrali nowy Zarząd PZ Judo i oddali swój głos na 

ludzi, którzy będą doceniali byłych mistrzów, zapewnią odpowiednie warunki 
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szkolenia i pozytywną atmosferę. Delegat wyjawił, że męczy go sytuacja 

w Związku, że czuje się wypalony i zdruzgotany, gdyż Zarząd jest głuchy na 

głosy ze środowiska. 

Następnie głos zabrał pan Sławomir Kownacki, były prezes PZ Judo, który 

poczuł się urażony słowami ustępującego prezesa Jacka Zawadki, w których 

zasugerował, że poprzedni Zarząd nic nie zrobił dla Związku i pozostawił go 

w tragicznej sytuacji. Pan Sławomir Kownacki wyjaśnił, że on również 

przejmował Związek zadłużony, to zadłużenie wynosiło wówczas ponad 

500 tys. zł i w tamtym czasie również prywatnie pożyczył PZ Judo prawie 

500 tys. zł, aby Związek mógł kontynuować swoją działalność. Były prezes 

przyznał, że Zarząd podjął decyzję o zadłużeniu Związku na 500 tys. zł, lecz 

pieniądze wydatkowano na przygotowania do igrzysk olimpijskich, w tym 

stypendia, które nie zostały dofinansowane przez ministerstwo sportu, stąd 

konieczność sfinansowania ich ze środków własnych. Zdaniem Sławomira 

Kownackiego Związek nie był zagrożony widmem likwidacji, gdyż poprzedni 

Zarząd pozostawił nowym władzom Związku list intencyjny polsko-

amerykańskiego funduszu inwestycyjnego, który był gotów pożyczyć 1 mln zł. 

Nieprawdą było również, że nie przygotowano mistrzostw Europy, gdyż przed 

wygaśnięciem kadencji Zarządu, na kongresie Europejskiej Unii Judo, 

zatwierdzono projekt mistrzostw i rozpoczęto rozmowy z potencjalnymi 

sponsorami i Telewizją Polską. Nowy Zarząd dysponował również opracowanym 

przez pana Adama Maja, zatwierdzonym przez stary Zarząd i przez Ministerstwo 

Sportu i Turystyki, planem przygotowań olimpijskich na kolejne 4 lata. 

W dalszej części dyskusji głos zabrali delegaci, którzy skoncentrowali 

uwagę na relacjach interpersonalnych w Polskim Związku Judo. Delegaci 

zaapelowali do zwaśnionych stron, aby zaprzestały walki i zaczęły 

współpracować ze sobą. Uczestnicy Kongresu zwracali uwagę na krytyczny 

poziom hejtu i nienawiści w środowisku, który odbija się na wynikach 

sportowych judoków, niszczy dyscyplinę i podważa autorytet Związku. Delegat 

Rafał Majewski zwrócił się do pana Krzysztofa Wiłkomirskiego i pan Jacka 

Zawadki oraz „internetowych szaleńców” o zaprzestanie praktyki oczerniania 

oponentów na mediach społecznościowych, gdyż większość środowiska judo jest 
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zmęczona trwającym konfliktem. Delegat podkreślił, że od przyszłego prezesa 

i Zarządu oczekuje otwartości na drugą stronę sceny politycznej i zaproszenia 

swoich oponentów do Zarządu, a od drugiej strony przyjęcia zaproszenia do 

wspólnej, ciężkiej pracy na rzecz poprawy polskiego judo. 

W związku z powtarzającymi się wypowiedziami niezwiązanymi ze 

sprawozdaniami, lecz dotyczącymi konfliktu w środowisku, przewodniczący 

Przemysław Matyjaszek zgłosił wniosek formalny o zamknięcie listy mówców. 

Delegaci poparli wniosek 279 głosami za, przy 37 głosach sprzeciwu 

i 10 głosach wstrzymujących się. 

Kontynuując dyskusję, delegaci nie szczędzili gorzkich słów i ponawiali 

apel do zwaśnionych stron o zażegnanie sporów i merytoryczną współpracę. 

Wskazywali na potrzebę prawdziwej woli dialogu i rozwiązywania problemów, 

a także przyjmowania przez ustępujący Zarząd konstruktywnej krytyki 

i umiejętności obiektywnej oceny, gdyż to nie Zarząd pod kierownictwem 

prezesa Sławomira Kownackiego doprowadził Polski Związek Judo do skrajnie 

trudnej sytuacji, lecz wcześniejsze władze Związku. Doceniając zasługi 

ustępującego Zarządu w wyprowadzeniu PZ Judo z zapaści finansowej, delegaci 

zarzucali władzom Związku, że zbyt mało zrobiły w kierunku zmodernizowania 

struktury organizacyjnej szkolenia kadry zawodniczej, nie zdefiniowały na nowo 

celów i sposobów kształcenia oraz nie nadały nowego znaczenia ciału 

opiniująco-doradczemu, jakim jest Rada Trenerów. Oponenci ustępujących 

władz zarzucali członkom Zarządu brak odpowiedzi na maile, brak stanowczych 

działań zmierzających do rozwiązania problemu współpracy między trenerami 

zawodników a trenerem kadry Mirosławem Błachnio, brak zgody na 

sparingpartnerów, brak sponsorów, brak finansowania udziału w zawodach 

kwalifikacyjnych, kupczenie stanowiskami. 

Po wysłuchaniu wszystkich głosów w dyskusji, głos zabrał prezes Zarządu 

Jacek Zawadka i wiceprezes Juliusz Kowalczyk, którzy odpowiedzieli na pytania 

delegatów i odnieśli się do stawianych zarzutów. 
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Punkt 16 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi PZ Judo za 

okres 16 grudnia 2016 do 29 sierpnia 2021 r. 

Po wysłuchaniu odpowiedzi członków Zarządu, przewodniczący 

Przemysław Matyjaszek zarządził głosowanie tajne w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Polskiego Związku Judo. 

Delegaci zagłosowali w następujący sposób: 

za – 287 głosów, 

przeciw – 49 głosów, 

wstrzymujących się – 12 głosów. 

Uchwała nr 11 została przyjęta. 

 

Po ogłoszeniu wyników dotyczących udzielenia absolutorium członkom 

Zarządu za 5-letnią pracę, przewodniczący Przemysław Matyjaszek zarządził 

przerwę w obradach. 

 

Punkt 17 

Wybory Prezesa Zarządu PZ Judo 

Po przerwie przewodniczący Przemysław Matyjaszek poprosił 

przedstawiciela firmy obsługującej elektroniczny system do głosowania 

o przybliżenie delegatom sposobu oddawania głosu. 

Po wyjaśnieniach dotyczących techniki głosowania, przewodniczący 

poprosił zebranych o zgłaszanie kandydatów na funkcję Prezesa Zarządu 

PZ Judo. 

Na funkcję Prezesa zgłoszono następujących kandydatów: 

– pan Patryk Jamiński zgłosił pana Krzysztofa Wiłkomirskiego, 

– pan Krzysztof Burba zgłosił pana Jacka Zawadkę. 

Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

W dalszej części obrad kandydaci dokonali autoprezentacji i zapoznali 
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delegatów z działaniami, które zamierzają podjąć w przypadku objęcia funkcji 

Prezesa Polskiego Związku Judo. Następnie odpowiedzieli na pytania członków 

Kongresu. 

Po wystąpieniu kandydatów, przewodniczący Przemysław Matyjaszek 

zarządził głosowanie tajne w sprawie wyboru prezesa Zarządu PZ Judo. 

Przewodniczący przypomniał, że wybór kandydata następuje wskutek uzyskania 

bezwzględnej większości głosów. 

Kandydaci uzyskali następującą liczbę głosów: 

– Krzysztof Wiłkomirski – 160 głosów (44,20%) 

– Jacek Zawadka – 202 głosy (56,27%) 

Prezesem Zarządu Polskiego Związku Judo został pan Jacek Zawadka. 

(Uchwała nr 12) 

 

Przewodniczący pogratulował wyboru i poprosił nowo wybranego prezesa 

o zabranie głosu. 

Prezes Jacek Zawadka zauważył, że głosy wyborców były bardzo 

podzielone. Nowo wybrany prezes zaprosił wszystkich do współpracy 

i zadeklarował, że będzie otwarty na wszystkie prośby, propozycje i dyskusje. 

Zaapelował o zakończenie prowadzenia sporów na forach społecznościowych na 

rzecz rozpoczęcia bezpośrednich rozmów. 

 

Punkt 18 

Wybory członków Zarządu PZ Judo 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad, 

przewodniczący poprosił prezesa o zaproponowanie liczebności składu Zarządu. 

Prezes Jacek Zawadka zaproponował dziesięcioosobowy skład Zarządu, 

licząc prezesa. 

Wobec braku innych propozycji, przewodniczący zarządził głosowanie. 

Delegaci zatwierdzili dziesięcioosobowy skład Zarządu następującą liczbą 
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głosów: 

za – 265 głosów, 

przeciw – 49 głosów, 

wstrzymujących się – 24 głosy. 

Uchwała nr 13 została przyjęta. 

 

Następnie prezes Jacek Zawadka zarekomendował do składu Zarządu 

następujące osoby: pana Cezarego Borzęckiego, pana Józefa Jopka, pana Juliusza 

Kowalczyka, pana Jacka Biernata, pana Tomasza Gadaja, pana Mariusza 

Grońskiego, pana Mariana Lewandowskiego, pana Piotra Pułkośnika i pana 

Roberta Taraszkiewicza. 

Kandydaci wyrazili zgodę na udział w pracach Zarządu. 

Następnie przewodniczący obrad poprosił zebranych o zgłaszanie własnych 

kandydatów. 

Delegaci zgłosili następujące osoby: 

– pan Jerzy Dodzian zaproponował panią Adę Dadci-Smoliniec 

Kandydatka nie wyraziła zgody na kandydowanie. 

– pan Grzegorz Lewiński zgłosił pana Rafała Majewskiego 

Kandydat wyraził zgodę na kandydowanie. 

– pan Zbigniew Zamęcki zgłosił kandydaturę pana Wiesława Błacha 

Kandydat nie wyraził zgody na kandydowanie. 

– pan Rafał Majewski zarekomendował pana Mariusza Rowickiego 

Kandydat nie wyraził zgody na kandydowanie. 

– pan Radosław Zamęcki zgłosił pana Zbigniewa Zająca 

Kandydat wyraził zgodę na kandydowanie. 

– pan Jerzy Dodzian zgłosił pana Jacka Skubisa 

Kandydat nie wyraził zgody na kandydowanie. 

– pan Jerzy Dodzian zaproponował panią Sabinę Bajdę 
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Kandydatka nie wyraziła zgody na kandydowanie. 

 

Przewodniczący obrad zamknął listę kandydatów i zarządził głosowanie 

tajne składu Zarządu. 

Kandydaci uzyskali następującą liczbę głosów: 

– Cezary Borzęcki – 194 głosy 

– Józef Jopek – 183 głosy 

– Juliusz Kowalczyk – 183 głosy 

– Jacek Biernat – 200 głosów 

– Tomasz Gadaj – 218 głosów 

– Mariusz Groński – 206 głosów 

– Marian Lewandowski – 200 głosów 

– Piotr Pułkośnik – 236 głosów 

– Robert Taraszkiewicz – 254 głosy 

– Rafał Majewski – 156 głosów 

– Zbigniew Zając – 169 głosów 

 

Przewodniczący Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej Marcin Witkowski 

odczytał wyniki głosowania i poinformował zebranych, że członkami Zarządu 

Polskiego Związku Judo zostali kandydaci, którzy uzyskali największą 

liczbę głosów, tj.: 

– Cezary Borzęcki 

– Józef Jopek 

– Juliusz Kowalczyk 

– Jacek Biernat 

– Tomasz Gadaj 

– Mariusz Groński 

– Marian Lewandowski 



Kongres Sprawozdawczo-Wyborczy Polskiego Związku Judo w dniu 29 sierpnia 2021 r. 22 

 

– Piotr Pułkośnik 

– Robert Taraszkiewicz 

Uchwała nr 14 została podjęta. 

 

Punkt 19 

Wybory członków Komisji Rewizyjnej 

Kontynuując wybory do organów Polskiego Związku Judo, 

przewodniczący obrad poprosił delegatów o zgłaszanie liczby członków do 

Komisji Rewizyjnej PZ Judo. 

Pan Dariusz Grochowski zaproponował trzyosobowy skład komisji. 

Delegaci poparli wniosek następującą liczbą głosów: 

za – 213 głosów, 

przeciw – 3 głosy, 

wstrzymujących się – 1 głos. 

Uchwała nr 15 została przyjęta. 

Następnie przewodniczący Przemysław Matyjaszek poprosił delegatów 

o zgłaszanie kandydatów do Komisji Rewizyjnej. 

Do składu Komisji Rewizyjnej Polskiego Związku Judo zgłoszono 

następujących kandydatów: 

– pan Artur Zieliński zgłosił pana Marcina Niemca, Zdzisława Dałka oraz 

Andrzeja Jamielniaka. 

Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń z sali, przewodniczący zamknął 

listę zgłoszeń i zarządził głosowanie. 

Kandydaci uzyskali następującą liczbę głosów: 

– Marcin Niemiec – 182 głosy 

– Zdzisław Dałek – 181 głosów 

– Andrzej Jamielniak – 183 głosy 
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Członkami Komisji Rewizyjnej zostali: 

– Marcin Niemiec 

– Zdzisław Dałek 

– Andrzej Jamielniak 

Uchwała nr 16 została podjęta. 

Po wyłonieniu członków Komisji Rewizyjnej, przewodniczący Przemysław 

Matyjaszek przeszedł do kolejnego punktu porządku dziennego. 

 

Punkt 20 

Wybory członków Komisji Dyscyplinarnej 

W tym punkcie przewodniczący obrad poinformował zebranych, że Statut 

Polskiego Związku Judo przewiduje trzyosobowy skład Komisji Dyscyplinarnej. 

Pan Artur Zieliński zarekomendował do Komisji Dyscyplinarnej pana 

Jerzego Skolimowskiego, pana Dariusza Grochowskiego oraz pana Bartłomieja 

Bogdaniuka. 

Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

W związku z brakiem innych zgłoszeń z sali, przewodniczący obrad 

zarządził głosowanie. 

Kandydaci uzyskali następującą liczbę głosów: 

– Jerzy Skolimowski – 176 głosów 

– Dariusz Grochowski – 177 głosów 

– Bartłomiej Bogdaniuk – 168 głosów 

 

Członkami Komisji Dyscyplinarnej zostali: 

– Jerzy Skolimowski 

– Dariusz Grochowski 

– Bartłomiej Bogdaniuk 

Uchwała nr 17 została podjęta. 
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Punkt 21 

Sprawozdanie Komisji Statutowej 

Kontynuując realizację porządku obrad przewodniczący Przemysław 

Matyjaszek przekazał głos panu Jackowi Skubisowi, który wyraził ubolewanie, 

że przyszło mu przedstawiać sprawozdanie Komisji Statutowej do tak 

nielicznego grona delegatów. Pan Jacek Skubis zaapelował do zebranych, aby 

zapoznali się z projektem statutu, który został zamieszczony na stronie 

internetowej po konsultacjach z prawnikami i ministerstwem sportu. 

Przedstawiciel komisji podziękował panu Andrzejowi Jasińskiemu, który jako 

jedyny złożył uwagi do projektu statutu.  

Kończąc wypowiedź pan Jacek Skubis odczytał treść zaproponowanego 

przez Komisję Statutową projektu uchwały, w której Kongres Sprawozdawczo-

Wyborczy zobowiązuje Zarząd do zwołania w ciągu 4 miesięcy Nadzwyczajnego 

Kongresu Statutowego w celu uchwalenia nowego Statutu PZ Judo, wydłuża 

kadencję dotychczasowej Komisji Statutowej do momentu zatwierdzenia statutu 

przez Krajowy Rejestr Sądowy oraz upoważnia Komisję Statutową do odwołania 

w drodze uchwały nieaktywnych członków komisji w celu dokooptowania do 

składu komisji nowych, aktywnych osób. 

 

Punkt 22, 23 

Przedstawienie przez Komisję Uchwał i Wniosków projektów uchwał 

i wniosków zgłoszonych przez delegatów w trakcie Kongresu; głosowanie 

Po wystąpieniu pana Jacka Skubisa, przewodniczący obrad przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad, w którym przekazał głos 

przewodniczącej Komisji Uchwał i Wniosków Beacie Wolskiej. Przewodnicząca 

odczytała wnioski i projekty uchwał złożone do komisji, a następnie poddano je 

pod głosowanie. 

Pierwszy projekt uchwały złożony przez pana Jacka Skubisa w imieniu 

Komisji Rewizyjnej zobowiązywał nowo wybraną Komisję Rewizyjną do 

odbycia pierwszego zebrania wspólnie z członkami ustępującej Komisji 

Rewizyjnej w celu przekazania dokumentów i omówienia spraw, które 
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wymagają kontynuacji. 

Przewodniczący Przemysław Matyjaszek zarządził głosowanie w tej 

sprawie.  

za – 147 głosów, 

przeciw – 3 głosy, 

wstrzymujących się – 1 głos. 

Uchwała nr 18 została podjęta. 

 

Następnie odczytano kolejny projekt uchwały Komisji Rewizyjnej, 

w którym Kongres Sprawozdawczo-Wyborczy zobowiązuje nowo wybrany 

Zarząd do zmodernizowania i wdrożenia struktury organizacji szkoleń 

w PZ Judo oraz struktury Pionu Szkolenia, w tym powołania niezależnego sztabu 

olimpijskiego. 

Po zarekomendowaniu przyjęcia projektu uchwały przez prezesa Jacka 

Zawadkę, przewodniczący zarządził głosowanie w tej sprawie. 

za – 125 głosów, 

przeciw – 12 głosów, 

wstrzymujących się – 7 głosów 

Uchwała nr 19 została podjęta. 

 

Następnie przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała treść 

projektu uchwały zaproponowany przez Komisję Statutową, w której Kongres 

Sprawozdawczo-Wyborczy: zobowiązuje Zarząd do zwołania w ciągu 

4 miesięcy Nadzwyczajnego Kongresu Statutowego w celu uchwalenia nowego 

Statutu PZ Judo, wydłuża kadencję dotychczasowej Komisji Statutowej do 

chwili zatwierdzenia statutu przez Krajowy Rejestr Sądowy oraz upoważnia 

Komisję Statutową do odwołania w drodze uchwały nieaktywnych członków 

komisji w celu kooptacji do składu komisji nowych osób. 

Przewodniczący obrad zwrócił uwagę na sztywno określony w projekcie 
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uchwały termin zwołania Kongresu Statutowego. Zdaniem Przemysława 

Matyjaszka należy wziąć pod uwagę pandemię wirusa SARS-CoV-2, który może 

uniemożliwić zwołanie kongresu we wskazanym czasie. Pan Jacek Skubis 

zaproponował przegłosowanie uchwały w zaproponowanym kształcie mając 

świadomość, że termin z powodów niezależnych od Zarządu może zostać 

zmieniony. 

za – 92 głosy, 

przeciw – 43 głosy, 

wstrzymujących się – 15 głosów. 

Uchwała nr 20 została podjęta. 

 

Następnie przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała podanie 

Szkolnego Klubu Sportowego Shiroikaj ze Świdnika z prośbą o przywrócenie 

członkostwa klubu w Polskim Związkiem Judo. 

W związku z uregulowaniem przez klub zaległych składek względem 

Związku, delegaci przychylili się do prośby władz klubu. 

za – 136 głosów, 

przeciw – 5 głosów, 

wstrzymujących się – 7 głosów. 

Uchwała nr 21 została podjęta. 

 

Na koniec przewodnicząca Beata Wolska odczytała wnioski, które 

wpłynęły do Komisji Uchwał i Wniosków. 

Pierwszy wniosek, pana Jacka Skubisa, dotyczył przywrócenia rangi 

zawodniczce Bogusławie Olechnowicz. 

Głos zabrał przewodniczący Przemysław Matyjaszek, który zaproponował 

wnioskodawcy wycofanie wniosku, gdyż zgodnie z zapowiedzią nowo 

wybranego prezesa Zarząd zamierza podjąć działania zmierzające do 

uhonorowania byłych mistrzów i zawodników. Licząc na realizację obietnicy 
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przez prezesa, pan Jacek Skubis wycofał wniosek. 

Ostatni wniosek, pana Henryka Kuszy, dotyczył: powołania Rady Trenerów 

i umocowania jej przewodniczącego w strukturze Zarządu, przyznawanie 

mandatów wyborczych tylko klubom punktującym we współzawodnictwie, 

wyboru Komisji Sędziowskiej przez gremium sędziów, szkoleń dla trenerów 

klubowych oraz umożliwienie trenerom kadr publikacji na stronie internetowej 

Polskiego Związku Judo prognozowanych wyników i analiz z zawodów. 

Przewodniczący obrad, po konsultacji z prawnikiem, zaproponował 

przekierowanie wniosku do Zarządu. 

 

Punkt 24 

Zakończenie obrad 

Wobec wyczerpania punktów porządku dziennego, przewodniczący 

Przemysław Matyjaszek podziękował delegatom za zaufanie, jakim go obdarzyli 

i wyraził nadzieję, że mimo pewnych uraz i pretensji wszyscy będą witać się ze 

sobą z uśmiechem. Życząc zdrowia i uśmiechu, przewodniczący zamknął 

Kongres Sprawozdawczo-Wyborczy Polskiego Związku Judo o godzinie 19.00. 

 

Protokół sporządziła: 

stenograf Anna Krasiewicz.................................... 

Przewodniczący 

Kongresu Sprawozdawczo-Wyborczego PZ Judo. 

 

                     Przemysław Matyjaszek 

 

Sekretarz 

Kongresu Sprawozdawczo-Wyborczego PZ Judo 

 

                    Mariusz Groński 

Załączniki: 

1. Lista obecności. 
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2. Regulamin obrad. 

3. Protokoły Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej. 

4. Protokoły Komisji Wyborczej. 

5. Protokoły Komisji Uchwał i Wniosków wraz z przyjętymi uchwałami 

i wnioskami. 


